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VÝKONNÝ VÝBOR 

ČESKÉ RUGBYOVÉ UNIE 

Zápis č. 12/2021 z jednání VV dne 11. listopadu 2021 

 

Místo jednání: Stadion Markéta 

Účastníci:  Výkonný výbor:  Marek Fořt (MF), Pavel Syrový (PS), Matěj Rázga (MR),  

online - Dušan Palcr (DP), Roman Rygl (RR), Alexandr Křížek (AK), 

Kamil Vrubl (KV). 

Hosté: Dozorčí rada – Neville Parry (NP). 

Pavel Myšák (PM), Antonín Brabec (AB), Daniel Beneš (DB), Petr Býma (PB). 

Omluveni: Roman Šuster, Filip Vacek 

 

 

Projednávané body: 

1. Žádost o půjčku z rezervního fondu ČUS 

- PM na základě pověření z předcházejícího jednání předložil VV žádost o půjčku 

z rezervního fondu ČUS. 

Usnesení: VV schvaluje přeloženou žádost a pověřuje PM jejím odesláním ČUS. 

 

2. Komise rozvojem malých klubů 

- PM informoval VV o proběhlé schůzce se členy KRMK jejímž závěrem bylo 

odsouhlasení záměru úpravy popisu činnosti komise. Tato úprava bude VV předložena 

na jeho příštím jednání. Dále se komise shodla na rozesláním výzvy na kluby se 

záměrem doplnění počtu členů komise. Tato výzva bude následovat po schválení výše 

uvedeného dokumentu výkonným výborem. 

Usnesení: VV bere na vědomí. 

 

3. Manažer výkonnostního ragby  

- PM informoval o výsledcích schůzky s Ntado Manyosha, jež má zájem působit 

v Česku a to nejméně 2 – 3 roky.  
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- MF uvedl, že NM by na prvním místě pracoval pro unii, ale mohly by ho využít i malé 

kluby, podle PS nutně potřebujeme dalšího manažera rozvoje. 

- DP vyzval k přesnějšímu popisu pozice a organizačnímu zařazení pro NM. 

- NP se domnívá, že z pohledu investice do budoucna by bylo efektivnější například 

vyslat české trenéry do Skotska na dlouhodobé vzdělávací pobyty (několik měsíců). 

- PS uvedl, že musíme naše nejlepší trenéry vzdělávat a vysílat je na zahraniční stáže, 

ale bohužel nemáme dostateční lidské zdroje, abychom v současnosti mohli 

kohokoliv, byť dočasně postrádat. V návaznosti na uvedené AB konstatoval, že na 

začátku prosince pojede cca 15 trenérů na několikadenní stáž do Francie. 

Usnesení: VV pověřuje AB vytvořením přesného popisu pozice Ntado Manyoshi a návrhem 

zařazení do organizační struktury. ČSRU. 

 

4. Soutěže 

- VV znovu diskutoval formát a kalendář ragbyových soutěží jak ho vytvořil a 

prezentoval na konferencích Čechy a Morava AB a PS. 

- VV jednoznačně podpořil formát kratších a intenzivnějších soutěží. 

- Podle PS je třeba jednoznačně přizpůsobit soutěže kvalitě a možnostem českého 

ragby. Na jaře by měli mít prioritu kluby a na podzim reprezentace XV. Reprezentace 

7s by měla mít prioritu v létě.  

- PS uvedl, že plán soutěží vznikl na základě analýzy a roční práce AB, reprezentačních 

trenérů a metodické komise. 

 

Usnesení: VV jednohlasně podpořil a schválil formát a kalendář ragbyových soutěží ve předložené 

formě. Viz příloha 

 

 

5. Vyhodnocení reprezentačního dvojutkání 

- PM zhodnotil akce Den českého ragby a přednesl návrhy na zlepšení propagace, aby 

bylo dosaženo vyšší návštěvnosti, která byla největší slabinou celé akce.  

- PB zhodnotil mediální dosah dvojutkání, je třeba dlouhodobě pracovat s novináři a 

nabízet jim zajímavá témata kolem ragby – spíše příběhy a lifestyle, samotné popisy 

utkání nejsou pro média zajímavé.  

- PB dále přišel s myšlenkou ragbyové talkshow natáčené na balkóně stadionu Markéta 

s kamerou na město – Šišatý stůl, s hosty. 

- PS vybídl k většímu mediálnímu důrazu na děti, neboť je to vděčné. 

Usnesení: VV bere na vědomí. 

 

 

6. Rugby Europe – General Assembly 
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- PM informoval VV o konání valné hromady Rugby Europe a požádal o nominaci 

zástupce ČSRU. 

Usnesení: VV pověřuje Pavla Myšáka zastupováním ČSRU na výše uvedeném jednání. 

7. Marketing 

- PM předložil VV žádost generálního partnera J&T o úpravu smlouvy ve smyslu změny 

lhůty, v níž je možné podat výpověď automaticky prodlužované smlouvy a to z důvodu 

sladění s vnitřními předpisy společnosti. 

 

Usnesení: VV schvaluje požadovanou úpravu smlouvy s generálním partnerem. 

 

 

V Praze dne 12. listopadu 202, zapsal: Petr Býma 

 

Příští jednání VV se uskuteční dne 25. listopadu 2021. 


